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V Hviezdoslavove, dňa 25.04.2019 
 
 

Výsledok vybavenia petície 
 
 

V zmysle § 5 ods. 7 zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov 
obec Hviezdoslavov ako orgán verejnej moci zverejňuje výsledok vybavenia petície. 
 
 

Predmet petície: Petícia za vyriešenie havarijného stavu ulice „Poľná“ vo Hviezdoslavove 

Občania Hviezdoslavova, obývajúci prevažne ulice Poľná, Jabloňová a Marhuľová, 
poukazujú na urgentnosť a žiadajú okamžitú sanáciu ulice Poľná vo Hviezdoslavove. Žiadajú 
o zamedzenie vstupu poľnohospodárskych strojov na ulicu Poľná, o umiestnenie retardérov 
na ulicu Poľná kvôli upokojeniu dopravy na komunikácii, o súčinnosť pri dostavbe, resp. 
oprave ulice Poľná, o nájdenie konsenzu na financovanie tejto opravy a zároveň žiadajú 
vyriešenie tejto urgencie do konca roka 2019.  

 

Petíciu prešetril: starosta obce, Marek Lackovič, na spoločnom oficiálnom stretnutí za 
prítomnosti členov petičného výboru a subjektu Martin Kubulák SHR, ktorý vykonáva 
neďaleko predmetnej komunikácie poľnohospodársku činnosť dňa 6. marca 2019, s cieľom 
nájsť kompromisné riešenia a opatrenia situácie k spokojnosti všetkých zúčastnených strán. 

 Samotná komunikácia je vedeniu obce Hviezdoslavov dobre známa, Obec pozná 
technický stav komunikácie ako i jej špecifické nedostatky, a teda je jej dobre známy i jej 
nevyhovujúci stav. 

 

Výsledok prešetrenia: Priamo na oficiálnom stretnutí navrhol Martin Kubulák SHR 
nasledovné opatrenia s cieľom ponúknuť riešenia na vyriešenie urgentnej situácie: 

1. zakúpenie zametacieho zariadenia, ktoré preukázateľne prebehlo v mesiaci január 2019, 
s cieľom eliminovať znečisťovanie dotknutej komunikácie 

2. navrhnutie systém čistiacich žľabov na oplachovanie kolies poľnohospodárskych strojov 
s cieľom minimalizovať ďalšie znečistovanie nielen tejto, ale i všetkých ďalších komunikácií 
v Obci, ktoré sa ponúkol financovať subjekt Martin Kubulák SHR z vlastných zdrojov, bez 
spoluúčasti Obce 

3. Poskytnutie telefónneho čísla priamo pre obyvateľov dotknutej ulice, ktoré bude plniť 
funkciu linky, na ktorú bude možné kedykoľvek zavolať - v prípade, že obyvatelia spozorujú 
neželané znečistenie komunikácie v budúcnosti. 
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 Starosta obce, Marek Lackovič, navrhol zaradiť predmetnú komunikáciu do akčného 
zoznamu prioritných osí, ktoré budú v dohľadnej dobe zrekonštruované, s čím členovia 
petičného výboru svorne súhlasili. Nachádzanie konsenzu na financovanie tejto opravy bude 
predmetom ďalších rokovaní, pretože občania priľahlých ulíc a samotnej dotknutej ulice 
Poľná sú ochotní spolufinancovať rekonštrukciu vozovky. V súčinnosti s budúcou 
rekonštrukciou bude prerokovaná i možnosť spomaľovačov na tejto vozovke, a to za účasti 
dopravných inžinierov. 

 Starosta obce navrhuje možný termín a čas plnenia tejto opravy prerokovať 
s Komisiou pre rozpočet, financie a správu majetku obce a s Komisiou územného plánovania 
a výstavby a navrhuje túto možnosť prejednať na najbližšom zasadnutí Komisií. 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 4.4.2019 
1) p r e r o k o v a l o 
Petíciu za vyriešenie havarijného stavu ulice „Poľná“ vo Hviezdoslavove občanov obce 
Hviezdoslavov v zastúpení RNDr. Romanom Gábrišom, predmetom ktorej občania 
Hviezdoslavova, obývajúci prevažne ulice Poľná, Jabloňová a Marhuľová, poukazujú na 
urgentnosť a žiadajú okamžitú sanáciu ulice Poľná vo Hviezdoslavove, taktiež žiadajú o 
zamedzenie vstupu poľnohospodárskych strojov na ulicu Poľná, o umiestnenie retardérov 
na ulicu Poľná kvôli upokojeniu dopravy na komunikácii, o súčinnosť pri dostavbe, resp. 
oprave ulice Poľná, o nájdenie konsenzu na financovanie tejto opravy a zároveň žiadajú 
vyriešenie tejto urgencie do konca roka 2019. 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 4.4.2019 
2)  a/  p o v e r u j e 

starostu obce Hviezdoslavov, aby vykonal dohľad nad opatreniami navrhnutými 
zúčastnenými stranami a aby zahájil rokovania so zástupcom občanom – RNDr. Romanom 
Gábrišom ohľadom možného spolufinancovania rekonštrukcie zo strany občanov. 

2) b/  o d p o r ú č a 
Komisii územného plánovania, výstavby a rozvoja a Komisii pre rozpočet, financie a správu 
majetku obce, aby na najbližšom zasadnutí prerokovali možný termín a čas plnenia úplnej 
rekonštrukcie predmetnej vozovky. 
 

 
 
 
 
 
 
 

Marek Lackovič 
Starosta obce Hviezdoslavov 

 
 


